



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU



澳門大學 UM

我們的校歌

OUR UNIVERSITY ANTHEM

澳門大學校歌歌詞素材徵集活動 UM Anthem Lyrics Material Contest

爲了向大眾回顧澳大多年來的發展，以及展望未來的新機遇，藉校慶30週年之際，徵集澳門大學校歌歌詞素材，以凝聚師生校友之愛校情懷。得獎的歌詞將有機會改編成校歌，歡迎大家踴躍投稿。

The University of Macau (UM) is organizing an **anthem lyrics material** contest in order to review the developments over the past three decades, look ahead to new opportunities in the future, and enhance UM members' sense of belonging to the university. Winning entries may be developed into UM's school anthem with revisions as deemed fit.

參賽對象 Target Participants

凡有興趣人士，可選擇以下一個合適的組別參加：

- 1) 澳門大學學生組 2) 澳門大學教職員組 3) 澳門大學校友組 4) 公開組

Those who are interested to participate in the contest can choose either of the following categories:

- 1) UM Student Group 2) UM Staff Group 3) UM Alumni Group 4) Open Group

獎項 Prizes

- 一等獎每組各1名，各得獎金**澳門幣5,000元**
二等獎每組各3名，各得獎金**澳門幣3,000元**
三等獎每組各5名，各得獎金**澳門幣1,000元**

- 1 first prize for each group, with a cash prize of MOP 5,000
3 second prizes for each group, with a cash prize of MOP 3,000
5 third prizes for each group, with a cash prize of MOP 1,000

* 詳情請參閱有關活動章程。
Please refer to the Rules and Regulations for details.

截止日期 Deadline

2011年
9月30日

30 September 2011

(郵寄截止日期以郵戳為準 According to the postmarked date)

得獎結果預計於11月初於澳門大學網站公佈
The results are expected to be released on the University of Macau's website in early November

www.umac.mo/umsong



如有查詢，請致電 8397 4339 或 電郵至 ipr.event@umac.mo
For enquiries, please call 8397 4339 or email to ipr.event@umac.mo

澳門大學新聞及公共關係部
Information and Public Relations Office, University of Macau